
Van: ERE6 1211com>Verzonden: woensdag 7 februari 2024 14:57

Onderwerp: Fwd: brandbrief

U ontvangt niet vaak e-mail vanBE @ gmail.com. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

-------- Doorgestuurd bericht --------
Onderwerp:RE: brandbrief

Datum:Mon, 17 Feb 2020 11:04:29 +0000

VanERR <MERBEI on ijmezennl>Aan:'duurzaam Hengstdal' < 5.1.2e (Ogmail.com>

CC 5.1.2e <r (@nijmegen.n!>. | 5.1.2e
< 5.1.2e Qnijmegen.nl>, 5.1.2e < eee ©Dalance-result.nl>,

5.1.2e I< 5.1.2e onijmegen.nl>, 5.1.2e <] eer Ok pnimail.nl>,
5.1.2e |5-1-2e <| 5.1.2e @gelderland.nl> 5.1.2e

<r erree Onijmegen.nl>, 5.1.2e <a Onijmegen.nl>

Beste illen
Jullie mail d.d. 5 februari ’20 over de continuiteit van Stichting Duurzaam Hengstdal heb ik in goede orde ontvangen

en breed besproken zowel binnen de gemeente als met de Provincie Gelderland.

In de brief uiten jullie de zorg over de continuiteit van de bijdrage van Duurzaam Hengstdal aan de energietransitie

en de verduurzaming van de wijk. Ook vragen jullie om een structurele financiéle ondersteuning om daarmee de

continuiteit van de stichting zeker te stellen.

Allereerst vinden wij dat Duurzaam Hengstdal veel en goed werk heeft verricht met als doel de wijk Hengstdal te

verduurzamen. Het overzicht van gedane werkzaamheden getuigt daar ook van. Inmiddels is de stichting bekend in

de wijk en werken jullie nauw samen met de gemeente in het wijkwarmteplanproces. Daarnaast speelt de stichting

een rol in de informatievoorziening en bieden jullie activiteiten aan wijkbewoners aan. Wij hebben veel waardering

voor de actieve bijdrage en rol die de stichting pakt en juichen deze ook toe.

Wij kiezen echter niet voor een structurele financiéle ondersteuning van Stichting Duurzaam Hengstdal. Hieronder

licht ik dit graag toe.

Waarom geen structurele financiéle ondersteuning?

Hierin spelen verschillende overwegingen een rol:

1) Al vanaf het begin was het voor de gemeente en provincie duidelijk dat de financiéle ondersteuning vanuit de

provincie en gemeente voor de stichting van tijdelijke aard zou zijn. En dat de stichting zelf zorg zou dragen voor het

bestuur én structurele inkomsten. Hierover is meerdere malen met het bestuur gesproken. Jullie e-mail suggereert

dat de verwachtingen van de stichting anders waren. Wij gaan graag in gesprek om de verwachtingen over en weer

te verkennen en hierover duidelijke afspraken met elkaar maken. De keuze voor het niet structureel financieren van

de stichting betekent niet dat wij de stichting niet via mogelijke andere wegen willen ondersteunen.

Tijdelijke financiering tot nu toe
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De tijdelijke financiéle ondersteuning bestond in het begin uit de financiering van de kwartiermaker voor de

codérdinatie en oprichting van Stichting Duurzaam Hengstdal (samen met Woonwaarts). Met als stichtingsdoel: het

aanjagen van verduurzaming van de wijk in brede zin. De gemeente Nijmegen heeft hiervoor €60.000 subsidie

toegekend.

Daarna volgde een overbruggingsfinanciering van €52.580,- (incl. BTW) die de Provincie ter beschikking stelde aan

de eerste zeven wijken van de toekomst. De gemeente ontving de overbruggingsfinanciering en heeft vervolgens de

Stichting Duurzaam Hengstdal opdracht gegeven om de door de Stichting voorgestelde werkzaamheden uit te

voeren. Om in aanmerking te kunnen komen voor de overbruggingsfinanciering heeft de gemeente hetzelfde bedrag

ter beschikking gesteld waarmee procesuren, communicatiemiddelen, zaalhuur e.d. zijn gefinancierd.

Vervolgens heeft de gemeente Nijmegen een subsidie vanuit het programma Wijk van de Toekomst aangevraagd,

die per 1 oktober 2019 is afgelopen. De provincie heeft € 49.999,- subsidie verstrekt aan de gemeente Nijmegen. De

gemeente Nijmegen heeft Stichting Duurzaam Hengstdal opdracht verstrekt ter hoogte van het subsidiebedrag van

€ 49.999,- om mee te werken aan de totstandkoming van een wijkwarmteplan voor de wijk Hengstdal. Eén van de

voorwaarden om in aanmerking te komen voor deze subsidie was een cofinanciering vanuit de gemeente van 50%.

De gemeente heeft dit bedrag ingezet voor het participatieproces om te komen tot een wijkwarmteplan (inclusief

betalingen aan de stichting voor zaalhuur, communicatiemateriaal etc.). Daarnaast heeft de gemeente een

gebiedsregisseur aangesteld om het wijkwarmteplanproces te regisseren. Het participatieproces loopt nu twee jaar

en we zijn in de afrondende fase gekomen van het wijkwarmteplan.

2) In algemene zin geldt dat de gemeente in alle wijken zelf de verantwoordelijkheid heeft op de totstandkoming en

uitvoering van de wijkwarmteplannen, en deze taak (inclusief structurele financiering) niet wil neerleggen bij

wijkbewoners. Neemt niet weg dat we de aardgasvrijopgave wel graag samen met de wijkbewoners oppakken. Het

is daarbij niet uitgesloten dat tegenover bepaalde tijdelijke activiteiten een vergoeding kan staan (zie verderop).

Wat is er wel mogelijk?

1) Eerder heb ik met jullie gesproken over de mogelijkheid een subsidie aan te vragen voor het uitvoeren van diverse

activiteiten uit de stichtingsplannen 2020-2021. De gemeente kent de mogelijkheid bewonersinitiatieven te

ondersteunen, die bijdragen aan het besparen van energie. Deze staat nog steeds open.

2) Omdat de Stichting Duurzaam Hengstdal een bredere doelstelling heeft dan het aardgasvrij maken van de wijk

zijn de plannen voor 2020-2021 ook voorgelegd aan andere gemeentelijke afdelingen met de vraag of daar

subsidiemogelijkheden liggen voor het uitvoeren van de voorgestelde activiteiten. Ik ben bezig met het maken van

een overzicht. Van een aantal afdelingen wacht ik nog op reactie.

3) Een onderdeel van het wijkwarmteplan is de uitvoeringsagenda. Hierin staan concrete activiteiten en projecten

opgenomen waar we na vaststelling van het wijkwarmteplan mee aan de slag willen gaan in Hengstdal. We

onderzoeken nog hoe we deze uit te voeren activiteiten en projecten kunnen financieren. Wij zien bij het oppakken

van deze activiteiten zeker een rol voor de stichting weggelegd en gaan hierover graag verder in gesprek bij het

vervolg van het wijkwarmteplanproces.

4) De gemeente is van plan een tweede BZK-proeftuin aanvraag te doen voor een buurtenergie-systeem in

Hengstdal. Onderdeel daarvan is het onderzoeken of het mogelijk is een energiecodperatie op te richten. Hoewel dit

nog om nadere uitwerking vraagt, is ook hierin mogelijk een rol weggelegd voor Stichting Duurzaam Hengstdal. Dit

zou met het oog op continuiteit voor de stichting (een codperatie werkt met betalende leden) een werkbare

oplossing kunnen zijn. Windpower Nijmegen heeft hier ervaring mee en willen we graag samen met Stichting

Duurzaam Hengstdal betrekken bij dit onderzoek.

5) De gemeente heeft een rijkssubsidie ontvangen voor een stadsbrede campagne op het gebied van energie

besparen. Onderdeel van die campagne is de inzet van energiecoaches, die worden opgeleid door een professionele

partij. Deze energiecoaches worden eventueel ingezet tegen een kostenvergoeding. Mogelijk kunnen leden van de

stichting hierin een rol spelen.
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6) Ook buiten de gemeente zijn er subsidiemogelijkheden op het gebied van duurzaamheid. We ondersteunen u

graag in de zoektocht naar subsidiemogelijkheden voor de activiteiten die Stichting Duurzaam Hengstdal wil
uitvoeren in 2020-2021.

Concluderend: structurele financiéle middelen voor de stichting kunnen alleen beschikbaar komen wanneer de

stichting op zoek gaat naar mogelijkheden om zelf inkomsten te genereren. Als gemeente zijn we zeker bereid om in

deze zoektocht te ondersteunen. Vanuit de overtuiging dat de stichting ook in de toekomst een belangrijke rol kan

blijven vervullen bij de verduurzaming van Hengstdal. Ik stel voor een gesprek op korte termijn te plannen om de

subsidiemogelijkheden voor de voorgestelde activiteiten vanuit de gemeente, Provincie en elders met elkaar door te
nemen.

Ik hoop jullie hiermee voldoende te hebben geinformeerd. Mochten jullie nog vragen hebben, dan verneem ik die

graag. Voor nu ga ik aan de slag met het plannen van een afspraak.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e fypam Nijmegen
Gemeente Nijmegen

bereikbaar op maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdag

SS

Van: duurzaam SEESEES© call.com>Verzonden: woensdag 5 februari 2020 15:54

Aan: Eee eee © nijmegen.n|>; Sh ened <form oelderland.nl>

cc: 5.1.2e <re © nijmegen.nl>; 5.1.2e E 5.1.2e a nijmegen.n|>; ey
es <n ersmeee® Dalance-result.nl>; 5.1.2e <i nijmegen.ni>; rz

eee konmail.ni>

Onderwerp: brandbrief

Besteeo
Deze mail is bedoeld als brandbrief v.w.b. de continuiteit van de bijdrage van Duurzaam Hengstdal aan de

energietransitie en de verduurzaming.

Sinds een paar jaar is Duurzaam Hengstdal bezig om met diverse praktische en beleidsvoorbereidende acties
de wijk op het spoor van de toekomst te zetten. De samenwerking tussen de Gemeente Nijmegen en

Duurzaam Hengstdal is tot wederzijds voordeel. Hiervan wordt ook expliciet gewag gemaakt. Een deel van
de activiteiten heeft Duurzaam Hengstdal kunnen doen doordat er een (eenmalige) ruime subsidie en co-

financiering was van provincie en gemeente. De codrdinerende activiteiten zijn gedurende een halfjaar van
een vergoeding voorzien uit deze subsidie.
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De diverse activiteiten die mede hierdoor zijn ondernomen, staan nu onder druk omdat de eerdere financiéle

regeling — 5 uur per week declareren voor de in werkelijkheid 20 uur of meer coérdineren- al driekwart jaar
geleden is beéindigd, zonder zicht op hervatting. De behoefte aan een vergoeding voor coérdinatoren wordt

extra dringend omdat de codrdinatoren -naast alle vrijwilligers uren- ook nog een deel betaald werk aan de
kant hebben gezet om de boel draaiende en in versnelling te houden.

Eerder stuurden wij een uitgebreid overzicht ven onze activiteiten met de vraag of dat overzicht in het juiste

subsidiespoor gebracht zou kunnen worden. We hangen dat overzicht nogmaals hieraan alsmede een
verkorte opsomming van e.e.a.

Wij doen ons best voor de bewoners van Hengstdal en we weten dat daar vanuit de gemeente waardering

voor is. We vragen nu dringend om die waardering ook in een structurele financiéle ondersteuning te laten

blijken om daarmee de continuiteit zeker te stellen.

Zoals het nu is kan het niet doorgaan. We hopen en rekenen op een inhoudelijke reactie op zeer korte

termijn.

Deze mail gaat co nr EIS EE CT CS EECA Donat we onze noodkrcet
breed willen laten horen in de hoop op verrassingen (structurele)

Aan deze mail zit de visie van het stichtingsbestuur en de brief van (EEE clic tot deze bestuursuitspraak leidde

Met vriendelijke groet,

Ss REN «:ERED

Verklaring bestuur stichting Duurzaam Hengstdal:

Op 3 februari 2020 ontving het bestuur een mail van coérdinator van Duurzaam Hengstdal

(DH). Het onderwerp was het niet betalen van bij onze Stichting ingediende rekeningen. Betaling van reeds

uitgeschreven (door de codrdinatoren) facturen laat al enkele maanden op zich wachten, en nieuwe facturen

komen er aan. De Stichting heeft een probleem.

Voor concrete geplande of nieuwe projecten zijn nog wel financiéle bijdragen te verwachten; maar onze
Stichting heeft niet de beschikking over een structurele subsidie, waaruit de werkzaamheden van de beide

coérdinatoren kunnen worden betaald. Door het niet betalen van facturen wordt de situatie voor [ea
5.1.20 BW nijpend, dat hij aangeeft zijn taken als codrdinator van DH te moeten neerleggen, als niet heel
snel zicht ontstaat op structurele verbetering in deze situatie.

De thema’s en onderwerpen waarmee DH zich bezighoudt zijn dermate omvangrijk geworden, dat de

coérdinatoren steeds meer van hun tijd onbezoldigd in de organisatie hebben moeten stoppen. Voor elk uur
dat ze betaald kregen, hebben ze een veelvoud aan uren daadwerkelijk besteed aan de codrdinatie. Als één

of beide coérdinatoren binnenkort zou(den) stoppen met hun werkzaamheden, dan vrezen wij voor het
voortbestaan van DH. Want bij DH melden zich met enige regelmaat wel nieuwe gemotiveerde en

geinteresseerde wijkbewoners aan als vrijwilliger, maar het zoeken naar een nieuwe coordinator, die bereid

is om als vrijwilliger zo’n grote tijdsinvestering te doen, lijkt ons bijzonder weinig kans te maken. [Z6

weinig zelfs dat we er eerlijk gezegd niet eens aan willen beginnen].
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Maar zélfs in het onwaarschijnlijke geval dat zich morgen iemand hiervoor zou aanmelden, dan nog moet

hy of zij zich eerst helemaal inwerken in de (omvangrijke en diverse) materie. Dit leidt tot vertraging en

vermindering van slagvaardigheid, die beide onwenselijk zijn vanwege de snelle ontwikkelingen op ‘onze’
gebieden, met name de energietransitie.

Als bestuur hebben wij de indruk dat de activiteiten van DH door belangrijke maatschappelijke partijen als

gemeente, provincie, woningbouwcorporaties enz. wel degelijk worden gewaardeerd. Door middel van deze

brief willen wij ze uitdrukkelijk vragen om mee te denken, en ons te helpen uit deze impasse te raken. Als

ze de werkzaamheden wil laten doorgaan, dan kost dat geld, dat klopt; en dat is wat die partijen niet graag

horen. Maar waar vind je anno 2020 nog mensen die bereid zijn om zoveel uren te werken aan de

coordinatie van een club als DH, intussen breed geworteld in de wijk, terwijl maar een fractie van die tid

daadwerkelijk in rekening wordt gebracht.

Ons verzoek, concreet: ga met de huidige (ervaren en door de wol geverfde) codrdinatoren in gesprek, en

probeer -voor langere tijd- een optimale bodem te creéren voor het voortbestaan van een organisatie; zodat

ervaren (en intussen door de wol geverfde) coérdinatoren kunnen doorgaan met het enthousiasmeren,

informeren en activeren van zoveel mogelijk bewoners van de Nijmeegse wijk Hengstdal. Dat ze beiden

heel wat in hun mars hebben, dat lijkt ons in de afgelopen jaren voldoende aangetoond. Wij hebben in hen

in ieder geval het volste vertrouwen.

Hoogachtend, in afwachting van uw reactie,

Het bestuur van Stichting Duurzaam Hengstdal,

Briefvan aan het bestuur van stichting Duurzaam Hengstdal:

Nijmegen, 3-2-2020:

Geacht bestuur van Duurzaam Hengstdal, beste

Hierby wil ik jullie wijzen op het volgende.

Mijn factuur 551 van 29-11-2019 voor o.a. co6rdinatiekosten, a € 3720,75 is nog altijd niet voldaan.

Inmiddels ligt er een volgende factuur over nov/dec 2019 klaar en is februari al weer enkele dagen oud.

Ik begrijp dat dit komt door stagnatie in de subsidie, maar ben van menig dat daar snel en grondig actie op
moet worden ondernomen.

Toen ik ben verzocht om coérdinator van Duurzaam Hengstdal te worden is mij een declaratie van 5 uur per

week in het vooruitzicht gesteld.
De werkelijke tijdsinvestering is vele malen hoger en die vervul ik dan ook onder het mom van

vrijwilligerswerk, hoewel het werk inhoudelijk identiek is aan de gedeclareerde vijf uren.

Om deze tijd vrij te maken heb ik, als kleine ondernemer, een aantal van mijn andere activiteiten op een

lager pitje gezet.

Nu de financiéle afhandeling echter stokt, wordt voor mij het moeilijk dit vol te houden. Momenteel teer ik

zelfs in op mijn eigen kapitaal.

Zo moest ik over de bovengemelde factuur de BTW afdragen, terwijl ik deze zelf nog niet ontvangen heb.

Dit kan zo niet doorgaan.
Als de openstaande rekening(en) niet op korte termijn worden voldaan, ben ik genoodzaakt mijn taak als
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coordinator neer te leggen, om me weer volledig te kunnen richten op mijn andere activiteiten.

In dat geval zal een andere coérdinator moeten worden gezocht, die bereid is onbezoldigd deze
tijdsinvestering te doen, of de gemeente Nijmegen en de provincie Gelderland moeten iemand aanstellen,
die deze werkzaamheden verricht.

Ik hoop op een snelle oplossing van deze situatie.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

6



Legenda toegepaste uitzonderingsgrondslagen

In dit document zijn gedeeltes geanonimiseerd op

grond van artikel 5 van de Wet open overheid:

Art. 5.1 lid 2 onderdeel e

De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer, tenzij de betrokken persoon instemt met openbaarmaking

Pagina('s): 13456


